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Tisztelt Elnök Úr!

„Miért csökkenti az agrártárca évr ől-évre a magyar pálinka piacra jutását
elősegítő marketingtámogatásokat?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
kérdést kívánok benyújtani

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az FVM 2008-ban 100 millió, 2009-ben már csak 50 millió forintot szánt a
magyar pálinka piacra jutását elősegítő marketingre. A 2010 . évi források még a
fentieknél is kevesebbet, mindössze 35 millió forintot tesznek ki .

Kérdezem Miniszter urat : miért csökkenti az agrártárca évről-évre a magyar
pálinka piacra jutását elősegítő marketingtámogatásokat?

Várom válaszát !
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ltán


	page 1

